

French version can be read below.

Pinsent Masons continues the expansion of its funds team in Luxembourg

Luxembourg, 24 July 2023 - Multinational law firm Pinsent Masons has hired funds partner Benoît Rose who will be joining the Luxembourg office on 16 August, as head of its funds practice.

Benoît's appointment comes shortly after the arrival of partner Dr. Jan Saalfrank, who joined the firm in February and senior associate Lissie Goldbach in May.

Benoît's professional expertise is focused on fund structuring for traditional and alternative assets including private equity, real estate, debt and infrastructure. The work he performs is multi-jurisdictional supporting clients notably in Luxembourg, France and the United Kingdom, advising managers and service providers in relation to products, business efficiency improvement and distribution. Furthermore, Benoît provides regulatory advice, such as support on licensing for asset managers and fund administrators.

Benoît will be joining from Ogier in Luxembourg, where he has been a partner and co-head of the firm's funds practice.

Head of Pinsent Masons' Luxembourg office, Michel Bulach, said: *"Luxembourg is leading the European funds market and Benoît's expertise in alternative, private market investment funds and investment structures fits perfectly with the needs from clients in this area. He is a fantastic addition to our international funds team."*

Benoît's appointment follows recent lateral partner hires in the financial services sector with Lisa Carty in Dublin, Andy Wright and Tom McHugh in Leeds, and José Millán Martín in Madrid.

Commenting on his appointment, Benoît said: *"It's an incredibly exciting opportunity for me to take part in the development of a funds practice in Luxembourg and to have a role to play in the expansion of the firm's European funds offering. I look forward to joining the team as from next month and contributing to the wider success of such an innovative and highly regarded firm."*

Since its launch in July 2022, the firm's Luxembourg team has advised on a number of mandates such as:

- Advising one of Europe's largest fund service platforms with various real estate fund restructuring and refinancing transactions and with fund regulatory advice.
- Advising a Luxembourg fund regulatory assistance for the setup of a sustainability fund vehicle.
- Assisting a Czech investor regarding its investments in a Luxembourg AIF.

Pinsent Masons poursuit l'expansion de son équipe fonds au Luxembourg

Luxembourg, 24 juillet 2023 - Le cabinet d'avocats international Pinsent Masons a recruté Benoît Rose, Associé spécialisé dans les fonds d'investissement, qui rejoindra le bureau luxembourgeois en tant que responsable de la pratique fonds le 16 août prochain.

La nomination de Benoît intervient peu après l'arrivée en février de Dr. Jan Saalfrank comme associé, et en mai de la *senior associate* Lissie Goldbach.

Benoît se concentre sur la structuration de fonds pour des actifs traditionnels et alternatifs, tels que le capital-investissement, l'immobilier, la dette et l'infrastructure. Son activité est multi-juridictionnelle, s'adressant à une clientèle notamment basée au Luxembourg, en France et au Royaume-Uni. Il accompagne des gestionnaires et fournisseurs de services en matière de produits, de distribution et d'amélioration opérationnelle. En outre, Benoît fournit des conseils en matière de réglementation, notamment dans le cadre d'octroi de licences pour les gestionnaires d'actifs et les administrateurs de fonds.

Benoît rejoint Pinsent Masons après avoir travaillé chez Ogier au Luxembourg où il était associé et co-responsable du département fonds.

Michel Bulach, en charge du bureau luxembourgeois de Pinsent Masons commente : « *Luxembourg est le leader du marché européen des fonds, et l'expertise de Benoît en matière de fonds alternatifs et privés ainsi qu'en structures d'investissement correspond en tout point aux besoins des clients dans ce domaine. Il constitue un ajout fantastique à notre équipe internationale.* »

Le recrutement de Benoît s'inscrit dans une période de renforcement de nos équipes spécialisées dans le secteur des services financiers avec l'arrivée des associés Lisa Carty à Dublin, Andy Wright et Tom McHugh à Leeds, et José Millán Martín à Madrid.

Benoît réagit à sa nomination : « *C'est une opportunité extrêmement gratifiante pour moi de participer au développement d'une pratique en fonds d'investissement au Luxembourg et d'avoir un rôle à jouer dans l'expansion de la gamme de services européens proposée par Pinsent Masons. J'ai hâte de rejoindre l'équipe dès le mois d'août et de contribuer au succès d'un cabinet aussi innovant et renommé.* »

Depuis son lancement en juillet 2022, les équipes basées au Luxembourg ont conseillé un certain nombre de clients sur diverses affaires telles que :

- Assistance à l'une des plus grandes plateformes européennes de services aux fonds, dans le cadre de plusieurs opérations de restructuration et de refinancement de fonds immobiliers et de conseils en matière réglementaire.
- Assistance en matière de réglementation luxembourgeoise des fonds, pour la mise en place d'un véhicule de fonds de développement durable.
- Assistance à un investisseur tchèque concernant ses investissements dans un fonds alternatif luxembourgeois.

Luxembourg press contact

Ophélie Engelmann – Business Development
Executive
+352 40 49 60 – 205

Ophelie.engelmann@pinsentmasons.com

UK press office

pressoffice@pinsentmasons.com